
Beste leden,

Door alle Corona-perikelen is er eerder dan 

verwacht weer een Metro Stylo met allerlei 

nieuwtjes. Helaas vooral over Corona en haar 

invloed op onze club en ons Denksportcentrum 

Tijdens Metro bestuursvergadering van 13 mei 

jl. waren Harry van Geelen (namens HKF) en 

Anneke van der Meer (namens  DdL) te gast 

om het een en ander toe te lichten. Het zijn 

zaken die ons allemaal aangaan en die we zo 

snel mogelijk met jullie willen delen. Daarom 

zijn er deze keer weinig ‘gezellige’ verhalen, de 

redactie hoopt daar zo snel mogelijk weer aan 

toe te komen

Blijf gezond

Laurens Dijkgraaf & Richard Wulff

De Metro Stylo
Officieel orgaan van BC Metro, Rotterdam

Voor feedback en bijdragen: metrozomer@gmail.com
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Fantastisch resultaat van de 
actie “Help Roefi Corona 
Door”
Velen van jullie hebben gehoor gegeven 

aan de actie die door Laurie Hermanns, 

Govert de Jonge, Stephanie Damen en 

Richard Wulff op touw werd gezet. Ter 

herinnering: de Lombard was dicht, maar 

Roefi’s kosten liepen gewoon door. De 

oproep is gedeeld onder de leden van de 

verenigingen die op de Lombard spelen. 

Het eindresultaat was een fantastische 

opbrengst van €4000. Roefi was duidelijk 

aangedaan toen de cheque aan hem werd 

gepresenteerd en dankt ons allemaal, ook 

uit naam van zijn vrouw Leonie en z’n twee 

jongens.

Namens ons allen overhandigt Govert de 

Jonge aan Roefi een mooie cheque. Een 

gulle bijdrage op het laatste moment bracht 

het eindbedrag op € 4.000 rond!. 

Foto: Anneke van der Meer
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Overlevingsplan 
stichting Denksport-
centrum de Lombard

Hierbij een kort overzicht van de 

plannen van beide koepelstichtingen om 

in de komende maanden van de Corona 

crisis het hoofd boven water te houden, 

zodat wij als denksportclubs lekker 

kunnen blijven schaken en bridgen in 

het Denksportcentrum. Het bestuur van 

BC Metro onderschrijft deze plannen 

volledig.

Aangezien de stichtingen een aantal 

zaken in eigen beheer hebben, zijn er 

meer kosten dan je op het eerste 

moment zou denken. Behalve de kosten 

van licht, elektra, gas en internet (die 

natuurlijk geminimaliseerd worden), 

moet je ook denken aan onderhouds-

contracten voor de utiliteiten en 

brandveiligheid, verzekeringen, rente op 

leningen, administratiekosten, etc. 

In het overlevingsplan wordt gevraagd 

om kleine financiële bijdragen op 

vrijwillige basis. Zeker als je gebruik 

maakt van de mogelijkheid om op 

StepBridge onze bridge maandagavond 

voort te zetten. Een groot aantal leden 

van de andere clubs hebben zich al 

bereid verklaard te helpen, ook als zij 

niet zo geïnteresseerd zijn in bridge op 

de computer. Dat is super fijn!

Er zijn drie manieren om financieel bij te 

dragen:

• Als je meedoet aan StepBridge krijg 

je van onze penningmeester Lineke 

Schouwstra na elke speelavond een 

betaalverzoek per email om een 

vrijwillige bijdrage te leveren.

(vervolg op pagina 3)
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Een nieuwe eigenaar van het pand 
Lombardkade 28

Van de Hans Kreijns Fundatie kregen we de 

volgende mededeling:

Gisteren (zaterdag 25 april jl., red.) werden wij 

geconfronteerd met een mail van de 

verhuurder waarin hij aangeeft dat het pand 

aan een derde is verkocht. De overdracht vindt 

plaats op 1 augustus 2020. Er zijn geen 

ontbindende voorwaarden.

Wat betekent dat voor ons?

Door de verkoop hebben we vanaf 1 augustus 

2020 te maken met een nieuwe verhuurder.

Ook met de nieuwe verhuurder moeten, om tot 

een realistisch overlevingsplan te komen,  

afspraken worden gemaakt over huurmatiging 

voor de periode na 1 augustus. 

De stichting HKF heeft een huurcontract tot 

mei 2023. De nieuwe eigenaar is daaraan 

gebonden. Er is dus geen sprake van dat we 

‘op straat staan’ of dat de huur plotseling 

verhoogd kan worden. Onverwacht was het 

wel!
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• Ongeacht of je meedoet aan StepBridge 

kun je eenmalig een bijdrage leveren door 

een bedrag over te maken op rekeningnr.: 

NL24 INGB 0005 9251 24 van BC Metro 

o.v.v. ‘Overlevingsplan de Lombard’

• Als je de betaalverzoeken te ingewikkeld 

vindt, kun je ook wekelijks of maandelijks 

een bedrag overmaken aan onze club. 

Bijvoorbeeld door een vaste wekelijkse 

overschrijving van € 2.50 op rekeningnr.: 

NL24 INGB 0005 9251 24 van BC Metro 

o.v.v. ‘Overlevingsplan de Lombard’.

In alle drie de gevallen zorgen wij ervoor dat 

het geld aan het eind van elke maand wordt 

overgemaakt naar de koepelstichtingen voor 

de betaling van de huur en vaste lasten.

Zie pagina 5 van deze Stylo voor het 

‘Overlevingsplan van de Lombard in het kort’.

(vervolg van pagina 2) Maandagavond op 
StepBridge

Sinds 6 april wordt er iedere maandagavond een 

clubavond georganiseerd door Eric en Huib. De 

opkomst wordt steeds beter. Het is alleen wat 

anders dan maandagavond op de club 

aankomen, een koffietje bestellen en een praatje 

maken. Het is niet anders…

Er waren klachten dat het zooooooo laaaaang 

duuuuuuurde voordat een volgende ronde 

aanbrak. Uw redactie herkent dat maar ziet ook 

een verbetering van dit aspect. Sinds een paar 

weken spelen we 7,5 minuut per spel, net als op 

de club en wordt deze tijd ook goed bewaakt.. En 

dat is netto meer tijd dan op de club, we hoeven 

nu geen kaarten te sorteren of fysiek naar een 

andere tafel te zoeken. Herinnert U zich deze 

nog: “Waar is tafel 4 toch?”. Afgelopen weken 

werd er gespeeld met 27 paren. Dat is goed, 

maar dat zouden er ongeveer 50 kunnen zijn. . 

Om meer leden over de Step-streep te trekken,  

is het plan geboren om in juni een bijeenkomst 

voor maximaal 30 personen te organiseren op de 

Lombard om wegwijs te worden op StepBridge . 

Uiteraard zullen we daarbij anderhalve meter 

afstand houden. Dan leren we je hoe je inlogt en 

hoe eenvoudig het daarna is om zoveel te spelen 

als je maar wilt. En dat alles zonder tijdsdruk. En 

je zult dan zien dat bridgen op de computer 

minder ingewikkeld is dan je denkt, zeker niet 

‘eng’, en (al is live spelen leuker) best leuk! 

Wat heb je nodig? Je eigen laptop of  tablet en 

een goed humeur en that’s it. Mocht je geen 

laptop of tablet hebben, dan kunnen wij daar 

wellicht in voorzien  Bovendien is het leuk om 

elkaar in juni weer eens te zien (toch?). We 

moeten een en ander nog testen, maar houd je e-

mail in de gaten voor de datum! 
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Het bestuur heeft het plan opgevat om een 

kaartje naar jarigen te sturen. We vinden het 

fijn om in contact te blijven, ook nu we niet 

meer wekelijks bij elkaar zijn. Omdat de 

geboortedata van alle leden in de NBB 

ledenadministratie zijn opgenomen, kan dat 

ook. Die geboortedata zijn van belang voor 

de Bridgebond om te bepalen of iemand 

jeugdlid is. Wij willen deze data niet zomaar 

gebruiken, al is het voor een aardige attentie. 

Daarom vragen we iedereen die niet is 

gediend van onze verjaardagskaart, dit te 

melden aan pietromein@hotmail.com. 

Vanzelfsprekend wordt uw wens dan 

gerespecteerd.

Gewoon een kaartje De virtuele Lombard

Op initiatief van het Denksportcentrum wordt 

geëxperimenteerd met audio- en 

videocommunicatie i.c.m. met StepBridge.  

Mocht dat lukken, dan krijgen we niet alleen de 

naam van de tegenstander te zien en zijn 

gespeelde kaarten, we kunnen dan die 

tegenstander ook horen en met hem praten. En, 

als de camera op de computer aanstaat, nog 

zien ook. 

Als BC Metro hebben we een keer Zoom 

geprobeerd tijdens een StepBridge sessie. De 

ervaringen waren gemengd. Sommigen vonden 

het erg leuk., anderen minder. Dat ‘minder’ had 

te maken met ‘nog een ander programma 

ernaast’, ‘is Zoom wel veilig genoeg?’ plus het 

gegeven dat er maar weinig paren waren die 

Zoom aan hadden staan. Met een beetje pech 

zag je hooguit 1 keer een ander paar. Dat heeft 

er toe geleid dat het Zoom-experiment is 

gestopt. 

Stichting DdL wil met een ander 

softwarepakket, Discord, een omgeving creëren 

waarmee we de Lombard gemeenschap 

virtueel uitbreiden. Niet alleen tijdens 

clubavonden, maar ook tijdens andere virtuele 

evenementen zoals pub-quizzen, de 2-voor 12 

uitdagingen: paar tegen paar. Een virtuele 

omgeving waar mensen elkaar kunnen 

ontmoeten en afspraken maken over het spelen 

van online-toernooien of viertallenwedstrijden, 

waar cursussen worden gegeven en 

bestuursvergaderingen gehouden kunnen 

worden. En vooral, waar we weer iets van het 

intermenselijk contact, weliswaar op afstand, 

terug kunnen vinden. Discord is getest door  BC 

de Lombard en de eerste ervaringen waren 

positief. Met name om, vóór en na het spelen 

van hun donderdagavond StepBridge toernooi, 

samen een virtuele kop koffie of – glas te 

drinken en na te praten over de spellen.  

De test loopt nog, maar we wilden u nu alvast 

melden wat er gaande is. Watch this space!

Oproep: aanmelding voor 
bestuursfuncties bij BC Metro
Na de zomerstop beginnen we het nieuwe 

seizoen, we hopen allemaal op ‘live bridge’. 

Zoals ieder jaar beginnen we (wind, weder en 

Corona dienende), met een algemene 

ledenvergadering.  

Er zal dan door de leden een nieuw bestuur 

worden gekozen. Wij hopen dat er 

belangstelling is om in dit bestuur plaats te 

nemen. Vele handen maken tenslotte licht 

werk. 

Wij vragen alle geïnteresseerden zich te 

melden pietromein@hotmail.com
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